
Guovdageainnu meahcceguovddáš årsmøte 2020 

Onsdag 04.11.2020 kl. 1800 på Kulturhuset.  

Deltakere: Máret J. Heatta, Elena Avdeeva, Ellen Cecilie Triumf-Buljo, Anne Marie Siri, Anders S. 
Buljo, Elias Paul Danielsen, Svein Lund, Piera Jovnna Somby 

Sak 1:   Velge møteleder, referent og underskrivere      

Máret J. Heatta blei valgt til møteleder og Anne Marie Siri til referent. 

Møtedeltakerne kontrollerer årsmøtereferatet og Piera Jovnna Somby og Máret Heatta underskriver 
referatet.  

Sak 2: Årsmelding   november 2019 - oktober 2020      
Svein Lund la fram styrets årsmelding november 2019 - oktober 2020. Endringer og tillegg, som 
kom til fram på årsmøtet, skrives inn i årsmeldinga, som følger vedlagt. 
Meahcceguovddáš har 23 enkeltpersoner som medlemmer (20 har betalt og 3 har ennå ikke betalt 
kontingenten) og 2 foreninger. 

Aktiviteter:

Utstilling for felles senter for natur, kultur og verdensarv 
Dette er ikke gjennomført fordi kommunen trakk tilbake bevildninga. Ordfører har på 
kommunestyremøte i oktober lova å prioritere den felles utstillinga. 

Márkanbálggis (natur- og kultursti): 
Meahcceguovddáš styreleder Máret Heatta har skrevet brev til kommunen og bedt om et møte med 
dem. 
1. kommentar: Meahcceguovddáš har ikke arbeida for at det skal bli nye arbeidsplasser, og derfor 
har man kanskje ikke fått pengestøtte.
2. kommentar: Meahcceguovddáš må arbeide flittig med å møte politikere og bygge forståelse, må 
bli mer synlig.
3. kommentar: Ber om at sammendrag av avslag på pengesøknader blir tatt med i årsmeldinga. 
4. kommentar: Mulig arbeidsmetode videre er å opprette ei arbeidsgruppe som skal kommunisere 
med kommunen.

Vår egen utstilling på Kulturhuset:
1. kommentar: Tilbudet må sendes til skolene før lærerne har planleggingsdager, slik at de kan ta 
med utstillingene i planene sine.

NVE og Justismuseets vandreutstilling om Alta-saka
Tilleggsinformasjon. Møtet blei holdt 19.10.20, og RDM deltok på dette. 
Kommentar: Meahcceguovddáš arbeider nå som arkiv, som samler informasjon, vi holder ikke så 
mange kurs.

Kurssat: 
På grunn av Korona har det ikke vært mulig å holde så mange kurs. 
Kommentar: Meahcceguovddážis har så billige kurs at det ødelegger for dem som ville holde kurs 
for å tjene penger.



Digitale medier: 
Tilleggsinformasjon: guovdageaidnu.wordpress.com skulle være en felles portal for 
Meahcceguovddáš og andre institusjoner. Dette har vi fått penger til. Arbeidet har stoppa opp da det 
ikke var enighet i styret om hvordan det skulle være. Pengene er fortsatt utbrukt, omlag 40 000-
50 000 kr. 
Kommentar: Å styre ei nettside er et stort arbeid. Det er behov for å tjene penger til foreningas 
aktiviteter.

Nasjonalparksenter : 
Kommentar: Forslag om å holde kontakt med folka som arbeider med Nasjonalparksenter.

Styresituasjonen 
Kommentar 1: Klager på kommunikasjonen har ikke blitt tatt hensyn til, og det har medført at noen 
har gitt opp.
Kommentar 2: Frivillig arbeid er ikke alltid mulig å prioritere når det er knapt med tid.
Kommentar 3: Foreninga mangler daglig leder, noe som gjør arbeidssituasjonen vanskelig. 

Samarbeid med andre institusjoner: 
Klemet Erland Hætta, som er leder for Guovdageaidnu kommunes kulturutvalg, bør være vår 
politiske kontaktperson. 

Vedtak, enstemmig
Årsmeldinga er godkjent med kommentarer. 

Sak 3:  Regnskap 

I regnskapet for 2020 mangler følgende bilag:
 Regning til Samisk videregående skole (inntekt omlag 3000 kr.)

 Regning for oversetting (utgift omlag 2000 kr)
 Regning for hjelp med montering av utstilling (utgift omlag 2000 kr)
 Regning fra Naturvernforbundet for 9 utstillingsvegger (utgift 32400 kr)

Foreninga har i dag 162 840 kr (saldo).
Ellen Cecilie fungerer som kasserer ut året 2020 og gjør ferdig regnskapet for 2020.

Vedtak, enstemmig
Årsmøtet godtar regnskapet for 2019.
Årsmøtet har fått informasjon om regnskapet for 2020, og tar orienteringen til etterretning.
Fra januar 2021 trenger vi en ny kasserer.

Sak 4: Planer
Årsmøtet diskuterte hvordan vi skal arbeide videre med Meahcceguovddáš. Skal vi avslutte  
Meahcceguovddáš og legge det under Naturvernforbundet? Eller skal vi invitere foreninger 
(Govvagiisa, Juoigansearvi, Historjásearvi, Struveprosjektet) til å opprette ei arbeidsgruppe, som , 
arbeider for å danne en paraply-organisasjon / stort senter, som tiltrekker turister og lager 
arbeidsplasser til kommunen?
 
Enstemmig vedtak:
Holde neste årsmøte i april 2021, som bestemmer:

– Regnskap for 2020
– Framtida for Meahcceguovddáš
– Mulig valg av styremedlemmer 
– Mulige endringer i vedtektene 



Før årsmøtet må styre undersøke med andre foreninger er det interesser for å samarbeide emd å 
opprette et stort senter som tiltrekker turister og lager arbeidsplasser til kommunen.  

Sak 5: Eventuelt
Det var ikke andre saker

Ášši 6: Valg : 
3 styremedlemmer og 1 medlem av valgkomiteen fortsetter uten valg til årsmøtet 2021.
Det skal velges minst 2 nye styremedlemmer, mulige varamedlemmer, 1 medlem til valgkomiteen 
og revisor.

Enstemmig vedtak: 
Styremedlemmer er 
Máret Heatta (til 2021) 
Anne Marie Siri (til 2021) 
Ellen Cecilie Triumf-Buljo (til 2021) 
Elena Avdeeva (til 2022) 
Elias Paul Danielsen (til 2022) 

Varamedlemmer er 
Anders S. Buljo 1. varamedlem (til 2022) 
Svein Lund 2. varamedlem (til 2022) 
 
Thomas Nygård blei valgt til revisor.  
 
I valgkomiteen fortsetter Josef Per Buljo ennå et år (til 2021). Det andre medlemmet sin valgperiode
er gått ut. Styret får mandat å søke det andre medlemmet av valgkomiteen. 

Anne Marie Siri
referent

Máret Heatta Piera Jovnna Somby 


